



ollive brochour1.jpg



El-Shorbagy Group

is one of the largest companies in Egypt with 50 years of experience in the field of exports and importation. The company is committed to providing high quality food products from Egypt to all over the world, while maintaining the highest standards of quality, competitive prices and high standards of food safety.

We specialize in exporting "SINAI" brand and organic food products, since 1970/2000 and are FDA registered. The company's focus is on the most important items, as when to export and import.

We produce in the best quality of products in the world. We are working to reach people and the world brands that are produced in the best way and with the best quality and respect of our products in order to gain the confidence of our customers.

الشورباجي جروب

من أكبر الشركات في مصر مع 50 عامًا من الخبرة في مجال التصدير والتصدير. الشركة ملتزمة بتقديم منتجات غذائية عالية الجودة من مصر إلى جميع أنحاء العالم، مع الحفاظ على أعلى معايير الجودة، أسعار تنافسية ومعايير عالية لسلامة الأغذية.

نحن متخصصون في تصدير منتجات "سينا" ومنتجات غذائية عضوية، منذ 1970/2000 ولدينا تسجيل FDA. يركز الشركة على أهم العناصر، عند التصدير والتصدير.

نحن ننتج في أفضل جودة من المنتجات في العالم. نحن نعمل للوصول إلى الناس والعلامات التجارية التي يتم إنتاجها في أفضل طريقة وبأعلى جودة واحترام لمنتجاتنا من أجل كسب ثقة عملائنا.



El-Shorbagy olive oil

طبيخات لذيذة

One of the Olives in Sinai
Democratized market

El Shorbagy Pickled Olives

طبيخات لذيذة

One of the Olives in Sinai
Democratized market

